
 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
中国农业部科技发展中心负责翻译了题为：“Consensus Document on Compositional 
Considerations for New Varieties of Cotton (Gossypium hirsutum and Gossypium 
barbadense): Key Food and Feed Nutrients and Anti-nutrients”, Copyright OECD, 2004 
的英语文件。经济合作和发展组织不会对于相对原文内容的中文翻译质量及其一致

性予以负责。 
 
OECD秘书处对该文件在2009进行了修改。 
 
Translated under the responsibility of the Development Center for Science and 
Technology, Ministry of Agriculture of People’s Republic of China, from the original 
English edition published under the title “Consensus Document on Compositional 
Considerations for New Varieties of Cotton (Gossypium hirsutum and Gossypium 
barbadense): Key Food and Feed Nutrients and Anti-nutrients”, Copyright OECD, 2004. 
The OECD is not responsible for the quality of the Chinese translation and its coherence 
with the original text. 
 
Corrections brought to the document in 2009 were added by the OECD Secretariat. 
 
 



 
 
 
 
 
Compared to the original 2004 version, the present document revises Table 8 “Levels of 
minerals in hulls and meal”, as agreed at the 16th Meeting of the OECD Task Force for the 
Safety of Novel Foods and Feeds held on 19-20 November 2009. In addition, Table 10 
was slightly amended regarding the level of malvalic acid in whole cottonseed.  
 
经2009年11月19至20日举行的经合组织新型食品和饲料安全特别工作组第十六次会

议同意，对于此文件2004版中的表8“棉子粕和棉子壳中的矿物质含量”（305页）

以及表10（307页）的全棉子的锦葵酸的含量进行了少量校对，修改如下： 
 
 

表8 棉子粕和棉子壳中的矿物质含量
a
 

参考资料来源 棉子粕
b

 棉子壳
c
 

机械提取 溶剂提取 范围 
钠 mg/100g 0.7-40 30-140 150-180 
钾 mg/100g 1240-1680 1200-1720 1130-1160 
钙 mg/100g 160-230 160-222 150-180 
磷 mg/100g 760-1140 760-1200 120-150 
镁 mg/100g 350-650 350-660 80-170 
铁(*) mg/100g 10.7-16.0 12.6-16.2 3.01-6.8 
铜(*) mg/100g 1.09-5.39 2.6-4.4 0.5-3.6 
锌(*) mg/100g 3.77-6.28 6.1-7.4 0.99-1.7 

注： a
数据以干重的比例表示。 

 b
数据摘自USDA ARS (2004)，NRC（2000、2001）；可能包括转基因品种的统计数

据；Tanksley，1990。棉子粕通过机械提取或溶剂提取制成。 
 c

数据摘自NRC（2000a），NCPA（1999）；可能含转基因品种的统计数据。 
 (*)数据更改于2009年12月。 

 
 



 
 

表10    全棉子、棉子粕和棉子油中的棉子酚（占干重的百分比）
a
 

和环丙烯脂肪酸的含量（占脂肪酸的百分比） 
参考资料来源 全棉子

b,c,e,f,g 棉子油
b,g 棉子粕

b,c,d 
棉子酚（总的） 0.51-1.43 0.00-0.09 0.93-1.43 
棉子酚（游离的） 0.47-0.7 NDh 0.02-1.77 
锦葵酸 0.17-0.66(*) 0.22-1.44  
苹婆酸 0.13-0.70 0.08-0.58  
二氢苹婆酸 0.11-0.50 0.00-0.22  

注： a
干重 

 bMonsanto (2000)。 
 cMartin (1999)。 
 dTanksley (1999)，数值转换成占干物重的百分比。 
 eArana et al. (2000)， 假定干重为91%转换的数值。 
 fBayer (2002)。 
 gBerberich et al. (1996)。 
 hND=未检测到。 
 (*)数据更改于2009年12月；ILSI农作物成分数据库(www.corpcomposition.org ; 于2009

年访问该网页)。  
 

http://www.corpcomposition.org/�
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